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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért drágul továbbra is a szájmaszk?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

“A koronavírus miatti ijedtséget nyerészkedésre használni erkölcstelen.” – jelentette ki a kormány 
két héttel ezelőtt, és ez ama kivételes megállapítások egyike volt a kormány részéről, amivel 
maradéktalanul egyetértettem. A kijelentést az indokolta, hogy a koronavírus-járvány miatt keresett 
szájmaszkok, fertőtlenítőszerek ára többszörösére ugrott, és a kormány azt ígérte, vizsgálni fogja 
ezeket a hirtelen áremelkedéseket.

Másrészt tudomásul kell venni, hogy piacgazdaságban élünk, az árakat a kereslet-kínálat 
szabályozza, vagyis a hatósági ellenőrzés vagy árképzés csak akkor vezet célra, ha biztosítják mellé 
a kínálatot is, ellenkező esetben csak a hiányt sikerül tartósítani. Úgy látszik, ezt az alapvető tételt 
az unortodox gazdaságpolitika nem ismeri, mert mostanában ismét arról olvasni, hogy szájmaszkot 
csak sok száz forintért lehet kapni, már ha egyáltalán lehet.

Kérdezem ezért miniszter urat:

Elvégezték-e az ígért vizsgálatokat, és ha igen, milyen eredménnyel? 

Miért nem sikerült a problémát megoldani? 

Hogyan ellenőrzik a járvány elleni védekezéshez szükséges eszközök és anyagok árképzését? 

Mit kívánnak tenni a jövőben azért, hogy ez a hirtelen drágulás ne ismétlődjék meg? 

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2020. március 12.

Tisztelettel



dr. Oláh Lajos

Demokratikus Koalíció
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